
     PROTOKÓŁ  Nr 38/2018 
posiedzenia Komisji  Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

które odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Radomiu 
w dniu 18 września 2018 roku, godz.13.00 

 
 
Przewodniczący Komisji  -  Marian Wikło 
Protokolant                       -  Małgorzata Dróżdż 
 
  
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie. Powitał radnych i zaproszonych gości. Listy 
obecności stanowią załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyło  
7 członków Komisji na ustawową liczbę 9, co stanowi quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
Następnie przedstawił porządek dzienny posiedzenia:  
 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu oraz informacja o kształtowaniu się WPF 
za  I półrocze 2018r. w działach dotyczących pracy komisji. 

 
2. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego SP ZZOZ -Szpital w Iłży                    

i SP ZZOZ w Pionkach za I półrocze 2018 r. 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na 2018 
rok, na które przeznacza się, przyznane według algorytmu środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 
4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
Przy 7 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się Komisja przyjęła w/w porządek 
dzienny posiedzenia. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 1 pktu porządku dziennego posiedzenia – sprawozdanie                         
z wykonania budżetu powiatu oraz informacja o kształtowaniu się WPF za  I półrocze 
2018r. w działach dotyczących pracy komisji. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że skupi się na działach dotyczących 
prac komisji, w dziale 851 Ochrona zdrowia – zaplanowano kwotę dochodów w kwocie 
14 703 382 zł., zrealizowano kwotę 5 805 932 zł., 39,5% wskaźnika upływu czasu, są to 
dochody, które pochodzą od Wojewody przeznaczone są na opłacenie składek dla osób 
bezrobotnych. Dział 852 Pomoc społeczna, zaplanowano kwotę 17 256 272 zł., zrealizowano 
w kwocie 9 043 442 zł. w ramach tych dochodów są przekazywane dotację na działalność 
domów pomocy społecznej. Dział 853 Podstawowe zadania w zakresie polityki społecznej – 
zaplanowano kwotę  11 025 261 zł., zrealizowano dochód w wysokość i 5 436 565 zł.,  49,3% 
wskaźnika upływu czasu, Dział 855 – Rodzina, w tym dziale zaplanowano kwotę 2 116 029 
zł., dochody zrealizowano w wysokości 1 220 939 zł., jest 57,7% wskaźnika upływu czasu. 
Natomiast strona wydatkowa: Dział 851 – Ochrona Zdrowia – na planowana kwotę 
wydatków 20 283 402 zł., zrealizowano zadania w kwocie 6 624 875 zł. jest to 32,7% 
wskaźnika upływu czasu, w tym dziale realizowane są zadania z zakresu ochrony zdrowia. 
Dział 852 – w tym dziale zaplanowano kwotę wydatków  20 576  547 zł., zrealizowano 
wydatki w kwocie 9 263 425 zł.,  to 45% wskaźniku upływu czasu, realizacja w tym dziale to 
jest utrzymanie 3 domów pomocy społecznej, prowadzone są też działania w temacie 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie. Kolejny dział 853 - Podstawowe zadania w zakresie 
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polityki społecznej – w tym dziale mamy zaplanowane wydatki z funkcjonowaniem 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu , Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o 
Niepełnosprawności, Warsztaty terapii zajęciowej, na zaplanowaną kwotę 16 873 188 zł., 
wykonano wydatki w kwocie 8 492 661 zł. jest 57,3% wskaźnika upływu czasu. Dział 855 – 
Rodzina,  w tym dziale pieniądze przeznaczane są na placówki opiekuńczo – wychowawcze, 
rodziny zastępcze i na funkcjonowanie Domu Matki i dziecka w Jasieńcu, zaplanowano 
kwotę 5 669 771 zł., wykonano wydatki na kwotę 2 614 281 zł., jest 46,1% wskaźnika 
upływu czasu.  
Odnośnie Wieloletniej Prognozy Finansowej te zadania, które są przy szpitalach zostało 
zakończone zadanie – informatyzacja w Szpitalu w Pionkach. Na koniec pierwszego półrocza 
zadłużenie powiatu wynosi 10 387 500 zł.,  
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że sprawozdanie ocenia negatywnie. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem „sprawozdania z wykonania budżetu powiatu w 
działach dotyczących prac komisji. Za jego przyjęciem było 3 osoby, przeciw było 4 osoby, 
wstrzymało się 2 osoby. Kto jest za przyjęciem informacji o kształtowaniu się WPF za I 
półrocze 2018r,. 3 osoby, kto jest przeciw – 2 osoby, kto się wstrzymał - 2 osoby. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 2 pktu porządku dziennego posiedzenia - informacja o przebiegu 
wykonania planu finansowego SP ZZOZ -Szpital w Iłży i SP ZZOZ w Pionkach za I 
półrocze 2018 r. 
 
Główna Księgowa Szpitala w Iłży Ewa Domagała poinformowała, że Szpital w Iłży na  
2018 rok zaplanował przychody w kwocie 20.893.320 zł., wykonał 10.487.906,23 zł.,  to jest 
50,2%. W poszczególnych zakresach wykonanie przychodów wyglądało  następująco: 
leczenie szpitalne 50,28%, podstawowa opieka zdrowotna 7,07%, specjalistyka 45,94%, 
psychiatria 49,78%, rehabilitacja 50%, nocna i świąteczna opieka zdrowotna 50%, ZOL 
48,46%, pozostała sprzedaż usług medycznych (są to przede wszystkim przychody z usług 
wykonywanych dla pogotowia w Radomiu) 52,32%, sprzedaż materiałów i usług ( w tym są 
dzierżawy sprzętu) 68,41%, w  przychodach finansowych jest wykonanie 226,75%. 
Zaplanowano 2 tys. zł ale szpital otrzymał darowiznę pieniężną i w związku z tym plan został 
przekroczony. W pozostałych przychodach operacyjnych jest 58,82%. Na badania 
profilaktyczne szpital otrzymał 114 tys. zł i w 100% środki wykorzysta.  

Następnie poinformowała, że koszty były zaplanowane na 2018 rok na 20.893.320 zł., 
w takiej samej wysokości jak przychody. Wykonanie za pół roku wyniosło 10.484.203,05 zł., 
i to jest 50,18%. W pozycji wynagrodzenia jest wykonanie w wysokości 48,53%, świadczenia 
na rzecz pracowników 46,55%, koszty rzeczowe 49,43%, usługi obce 54,78%, pozostałe 
opłaty 49,46%, pozostałe koszty 47,41%, koszty finansowe 43,68%, pozostałe koszty 
operacyjne 42,12%, amortyzacja 51,33%.  

Poinformowała, że zobowiązania na dzień 30.06.2018r. ogółem wynosiły 
10.837.173,45 zł., w tym zobowiązania wymagalne 827.451,57 zł.. Zobowiązania wymagalne 
dotyczyły – dostaw i usług tj. kwota 640.561,77 zł. na ogólną kwotę tych zobowiązań 
1.308.131,86 zł. Zobowiązaniem wymagalnym jest też kwota 186.889.80 zł. tj. 75% odpisu 
na Zakładowy Fundusz Socjalny który należało przekazać do 31 maja 2018 roku.  

Należności ogółem na dzień 30.06.2018 roku wynosiły 1.842.243,16 zł., z NFZ kwota 
1.597.802,78 zł. oraz pozostałe należności w kwocie   248.440,38 zł. W tym były należności 
wymagalne w kwocie  10.087,54 zł. Dotyczą one pacjentów  którzy mieli udzielone 
świadczenia w szpitalu a byli nieubezpieczeni.  

Wykonanie planu za I półrocze, wykonanie ryczałtu w zakresie oddziałów szpitalnych  
wyniosło 107,12%, w poradniach specjalistycznych 106,40%, czyli za I półrocze plan został 
wykonany w 107,06%. W pozostałych świadczeniach też było powyżej 100%, w specjalistce, 
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czy w rehabilitacji ogólnoustrojowej, nadwykonania też były w poradni zdrowia 
psychicznego. W ZOL-u jest niewielkie niewykonanie, ponieważ szpital ma wskaźnik 
przeliczeniowy na pacjentów ze skalą Bartel, a takich pacjentów nie ma.  

W zadaniach inwestycyjnych realizowanych w 2018 roku wykonano remont 
pomieszczenia na odpady medyczne. Całkowita kwota tego zadania wynosi 34.000 zł, 
dofinansowanie ze Starostwa Powiatowego w Radomiu to 8.940 zł., koszty własne to 26.060 
zł.. Następnym zadaniem które szpital wykonał to wymiana kabla zasilającego pomiędzy 
agregatownią a rozdzielnią przy budynku „B”. Koszt tego zadania to 29.520 zł., 
dofinansowanie Starostwa Powiatowego w Radomiu 13.410 zł., koszty własne 16.110 zł.. 
Odnośnie adaptacji pomieszczeń po byłej  pralni dla potrzeb utworzenia FOZ poinformowała, 
że dofinansowanie Starostwa wyniosło 200 tys. zł. Został ogłoszony przetarg na to zadanie ale 
oferty są na bardzo wysokie kwoty, które przekraczają środki którymi szpital dysponuje. 
Poinformowała, że Starostwo przeznaczyło także pieniądze na przebudowę i modernizację  
bloku operacyjnego i działu chirurgicznego ogólnego. Jednak to zadanie jeszcze nie zostało 
zrealizowane.   

Poinformowała, że wynik finansowy szpitala za pół roku wynosi 1.973,18 zł. zysku.                       
W latach poprzednich była strata, w 2016 roku 433 tys. zł straty, a w 2017 roku 346 tys. zł.  
W I półroczu 2018 roku zostały uregulowane zobowiązania z tytułu ZFŚS za lata 2016 i 2017. 
Starostwo udzieliło szpitalowi kredytu na uregulowanie tych zobowiązań. Na dzień dzisiejszy 
część tych zobowiązań wobec pracowników już jest uregulowana, pozostała kwota zostanie 
uregulowana jak pracownicy złożą odpowiednie oświadczenia do ZFŚS.  

Poinformowała, że jeśli chodzi o przychody w porównaniu do lat poprzednich to 
zauważa się tendencję wzrostową bo w 2016 roku przychody ogółem wynosiły 18.278.709 zł, 
w 2017 roku już było 18.967.072 zł. Od 1 października 2017 roku uruchomiony został NPL. 
A na 30 czerwca 2018 roku przychody wyniosły już 10.487.906 zł.  

Od 1 kwietnia br. została otworzona i uruchomiona Podstawowa Opieka Zdrowotna.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik poprosił o informację, z czego wynikają straty na 
poszczególnych rodzajach działalności tj. w szpitalu, w ZOL-u. Stwierdził, że w materiale 
podano np. iż szpital ma stratę 737.578 zł. 
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska poinformowała, że starta np. na oddziale 
chirurgii, bo on głównie w szpitalu kreuje stratę,  się zmniejsza. Podwyższane są wykonania, 
kontrakty. Natomiast w całości nie zostaną anulowane, ponieważ dużym kosztem który kreuje 
stratę jest blok operacyjny.  
Poinformował, że w ZOL-u natomiast, jak księgowa informowała, nie ma pacjentów w skali 
Bartel. W poradniach specjalistycznych strata jest w poradni okulistycznej i laryngologicznej. 
Stwierdziła, że rozmawiała z panią doktor okulistą, która narzekała że przepływ pacjenta jest 
może zamierzony, ale postara się coś z tym zrobić. Podobna sytuacja jest w poradni 
laryngologicznej.  
Ponadto poinformowała, że mobilizują się i te kontrakty i przychody są i tak o 2 mln. zł 
podwyższone. Z tego tytułu są robione nadwykonania. 5% nadwykonań ogółem kontraktu z 
NFZ za 2017 rok jest odzwierciedleniem podwyższenia kontraktu na to półrocze w 
procentach około 2%.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy z zeszłorocznych nadwykonań wynika wyższy 
kontrakt na rok 2018.  A teraz przecież nie ma żadnych nadwykonań.  
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska poinformowała, że są nadwykonania 
ogólnie w specjalistce, jak również w finansowaniu ryczałtowym, również ponad 105%. 
Szpital utrzymuje się w bezpiecznym wskaźniku.   
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Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że wydaje mu się iż szpital nie ma żadnych 
nadwykonań.  
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska poinformowała, że są cały czas. Cały czas 
to pilotuje i stara się, ponieważ ma świadomość iż w takim przypadku można liczyć na 
podwyższenie finansowania. Natomiast w momencie kiedy jest niewykonanie kontraktów jest 
oczywiście działanie w drugą stronę tj. zmniejszenie finansowania ze strony NFZ.  
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że 
nadwykonania za dany rok nie są płacone tak jak kiedyś, tylko zwiększają ryczałt na przyszły 
rok. 
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że lepiej utrzymać bezpieczne nadwykonanie niż 
zaniżać.  
Następnie zapytał, jak  Pani dyrektor przewiduje sytuację szpitala w następnym półroczu, czy 
też będzie zysk. 
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska odpowiedziała, że w II półroczu może być 
rozczarowanie ponieważ podwyżki które kreuje ustawa z 8 czerwca 2017 roku oraz włączenie 
dodatku „Zembali” spowodują dodatkowe koszty dla pracodawcy, pomimo że NFZ będzie po 
części finansował to. Natomiast koszty po stronie pracodawcy będą i to w znacznej 
wysokości.  
Ponadto poinformowała, że z dniem 1 października nie tylko „biała część” personelu, lekarze  
ale wszyscy pracownicy zostali objęci decyzją o podwyżkach, jak również z anulowaniem 
dodatku wyrównawczego. Także kolejna ustawa związana z podwyżkami dla lekarzy wpłynie 
na wynik finansowy, który już w lipcu pokazał się jako minusowy. Pokazała się strata.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy nie ma obawy iż w sytuacji kiedy wyniki finansowe 
są pokazywane NFZ, te informacje dotyczące zysku w pogotowiu i NPL mogą Fundusz 
zainteresować.  
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska poinformowała, że ratownictwo medyczne, 
co wie ze swojego 10-letniego doświadczenia, zawsze było dochodowe.  Zatem nie ma tu 
obaw.  
 
Radny Zdzisław Mroczkowski zapytał o ile się zwiększyły zyski w POZ w ciągu ostatniego 
miesiąca.  
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska poinformowała, że jest zadowolona gdyż w 
stosunku do miesiąca kiedy to była na posiedzeniu Zarządu przybyło w POZ 200 pacjentów. 
Obecnie jest 718 deklaracji.  
 
Radna Ewa Pasternak zapytała czy to są deklaracje, czy pacjenci. 
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska poinformowała, że tylu jest 
zadeklarowanych pacjentów.  
 
Radna Ewa Pasternak stwierdziła, że co innego jest pacjent, a co innego deklaracja.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał dlaczego. 
 
Radna Ewa Pasternak poinformowała, że pacjent może złożyć 3 deklaracje bo się deklaruje 
na lekarza, pielęgniarkę i na położną.  
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Radny Zdzisław Mroczkowski stwierdził że chodziło mu o wynik finansowy w POZ. Czy 
strata się zwiększyła w stosunku do ubiegłego miesiąca.  
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska poinformowała, że jest strata i ona raczej 
się nie zwiększyła a zmniejszyła. Jako przychód w stosunku do poprzednich miesięcy strata 
wzrasta, natomiast jeśli chodzi o wynik finansowy to starta będzie powiększona dopóki do 
POZ nie zadeklarowanych zostanie około 3 tys. pacjentów. Poinformowała, że zatrudniani są 
jeszcze lekarze, pielęgniarki, cały czas jest ruch kadrowy. W związku z tym strata za dany 
miesiąc trochę się podwyższyła w POZ.  
 
Radna Ewa Pasternak zapytała ilu lekarzy jest zatrudnionych w POZ i na kogo są zbierane 
deklaracje.  
 
Dyrektor Szpitala w Iłży Dorota Kwietniewska zapytała, czy osobowo ma wymieniać.  
 
Radna Ewa Pasternak poinformowała że tak, gdyż pacjenci są informowani na kogo się 
deklarują a de facto nie są na tą osobę deklarowani.  
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Przy 6 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedłożone sprawozdanie  finansowe za I półrocze SPZZOZ Szpitala w 
Iłży 
 
Przystąpiono do przedstawienia informacji o przebiegu planu finansowego za I półrocze 2018 
roku w SPZZOZ w Pionkach. 
 
Dyrektor Szpitala w Pionkach Sławomir Idzikowski poinformował, że przedłożona 
informacja  jest skonstruowana w zakresie w którym plan dotyczący wykonania usług 
medycznych jako takich nie istnieje dlatego że jest ryczałt. W związku z tym jest to 60% 
całości umowy rocznej. Tam gdzie jest procent wykonania planu to jest odniesienie do 50% 
ryczałtu na usługi medyczne w stosunku do  kwoty rocznej przewidzianej tym ryczałtem.  
Poinformował, że przychody kształtują się na poziomie 48,52% przychodów zaplanowanych 
na cały rok. Szczegółowo rozbija się to na  lecznictwo stacjonarne, czyli szpital, gdzie 
wykonanie za I półrocze wynosi 46,32%. Kiedy była omawiana sieć szpitali był za tym żeby 
nie wykreślać z palety usług szpitala ginekologii i położnictwa przed ustaleniem ryczałtów 
dot. sieci szpitali. Wówczas można się było czuć niepewnie co do losów szpitala, czy 
wszedłby on do sieci szpitali, czy też nie.  A tak to posiadając dwa oddziały zabiegowe nie 
było wątpliwości, że wejdzie. Natomiast była pełna świadomość tego, że w tej sytuacji w 
jakiej się znajduje szpital nie jest w stanie wykonać tegoż ryczałtu który został dany na 
położnictwo i ginekologię, gdyż porody nie są realizowane na terenie Pionek przede 
wszystkim z przyczyn kadrowych.  Nie ma kadry, nie ma warunków aby realizować 
działalność położniczą, czyli porodową na terenie Pionek ale zostało to uregulowane prawnie 
w ten sposób że podpisano obustronne porozumienie z NFZ w którym płatnik i 
świadczeniodawca akceptują taką sytuację, że zawieszają działalność położniczą co nie 
skutkuje, że pieniądze by szpitalowi zniknęły i zniknąłby z rejestru oddział położniczo-
ginekologiczny. Nie można jednak liczyć na to że Fundusz będzie w nieskończoność płacił 
ryczałt  którego szpital w zakresie położnictwa nie jest w stanie wykonać. Dlatego też ta 
pozycja tak wygląda bo NFZ odbiera sobie teraz w 12 ratach miesięcznych pieniądze które 
zostały zapłacone w formie ryczałtu.  
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Następnie poinformował, że w podstawowej opiece zdrowotnej wykonanie wyniosło 
50,28%. Psychiatria 44,08%, oczywiście jest to tylko poradnia psychiatryczna, jest jeden 
lekarz. Stwierdził, że jest to cały czas monitorowane.  
Stwierdził, że w większości przypadków poradnie specjalistyczne działają w ten sposób, że 
lekarze są kontraktowi i otrzymują określony procent kwoty którą wypracują i którą NFZ 
zapłaci. Dlatego specjalistyka wykonana jest w niższym procencie. Ma jednak nadzieję, że 
będzie tendencja wzrostowa i do końca roku osiągnięty zostanie wskaźnik przynajmniej 
zbliżony do 50%.  
Poinformował, że pogotowia ratunkowego w szpitalu w Pionkach nie ma. Wykonanie na 
rehabilitacji wyniosło 48,77%. Stwierdził, że był okres w lutym/marcu gdzie dwa gabinety w 
oddziale dziennym rehabilitacji były nieczynne ze względu na personel, który chorował.  
Następnie poinformował, że wykonanie NPL wynosi 50% gdyż jest to płacone ryczałtem. 
Zakład Opiekuńczo Leczniczy 49,08%, sprzedaż usług medycznych 48,46%, dzierżawa 
materiałów i sprzętu 58,54%. Razem przychody 48,52% wykonania planu.  

Koszty wynagrodzenia ze stosunku pracy 50,74%, z umów zleceń 50,09%. Biorąc pod 
uwagę ilość nałożonych zobowiązań na ZOZ-y udaje się osiągnąć z załogą konsensus.  

Składki ZUS, Fundusz Pracy, odpis na ZFŚS są opisane w materiale, są to usługi po 
przetargowe zlecone zewnętrznym firmom. Pozostałe koszty, usługi pralnicze, ubezpieczenia 
oscylują w okolicach 50%. Materiały do napraw i konserwacji 66,28%. Jest to element że w 
starym obiekcie często dochodzi do awarii, których nie są w stanie usunąć własne służby, 
wymaga to zlecenia firmie konserwatorskiej i to ma odbicie we wskaźnikach. Koszty razem 
52,18%.  

Poinformował, że wygenerowana strata jest w tej chwili bardzo duża, jest 1.206.000 
zł. Sprawozdanie to zostało sporządzone zgodnie z ustawą o rachunkowości, ustawa ta ma 
swoje określone prawa i zasady sporządzania sprawozdań, bilansów za dany okres. Tu jest 
taki element, absolutnie ani nie pomyłki, ani próby jakiegokolwiek zafałszowania, że 
księgowo jest przedstawione na dzień 30 czerwca. Wtedy figurowały w bilansie szpitala 
zobowiązania wymagalne, na które od Starostwa otrzymali pożyczkę, i ta pożyczka w ogóle 
na ten czas nie została ruszona dlatego, że 28 czerwca minął termin rozliczenia dotacji 
unijnych na informatyzację więc trzeba było tysiące stron dokumentacji wymienić i sprawdzić 
z jednostką wdrożeniową stąd też nie spłacali zobowiązań wymagalnych. Poinformował, że 
każdy świadczeniodawca został o tym uprzedzony. W dniu 1 lipca księgowa dokonała spłaty 
tych zobowiązań wymagalnych. Zatem wyniki o prawie 500 tys. zł się poprawił.  

Druga rzecz, której nie przewidzieli ponieważ szczegółowa kwota wyszła po przetargu 
to jest wzrost amortyzacji. Koszty amortyzacji sprzętu informatycznego, który został kupiony 
w I półroczu 2018r. znacznie wzrosły.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że sprawozdanie szpitala w Iłży jest bardziej czytelne 
i nie chodzi tu o wyniki.  
Następnie zapytał, czy te zmniejszone wykonania np. w psychiatryce będą w II półroczu 
wyrównane, czy ta tendencja będzie się utrzymywała. 
 
Dyrektor Szpitala w Pionkach Sławomir Idzikowski poinformował, że to jest w tej chwili 
jedna z głównych jego trosk i skupia się na tym ażeby uregulować sytuację, ponieważ 
pacjentów nie brakuje, żeby te wykonane wskaźniki uległy poprawie, problem jest z 
lekarzami, którzy chorowali, przebywali na zwolnieniach a zastępstw nie było.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy amortyzacja w sprawozdaniu wykazana ujmuję 
chociaż w części amortyzację systemu informatycznego. 
 
Główna księgowa SPZZOZ w Pionkach Lidia Skalska poinformowała, że tak i że w II 
półroczu będzie naliczana nowa amortyzacja dotycząca informatyzacji 
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Radny Zbigniew Dziubasik zapytał na ile wzrośnie amortyzacja jako koszt księgowy w II 
półroczu i w jaki sposób wpływać to będzie na końcowy wynik finansowy szpitala.  
 
Główna księgowa SPZZOZ w Pionkach Lidia Skalska poinformowała, że 50% bo to jest 
naliczane miesięcznie. 
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że dlatego pyta ile kwotowo wyniosło to w                             
I półroczu żeby wiedzieć ile będzie na koniec roku. 
 
Główna księgowa SPZZOZ w Pionkach Lidia Skalska poinformowała, że wykonanie w I 
półroczu wyniosło 731 tys. zł.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał czy to amortyzacja tylko tego systemu informatycznego. 
 
Główna księgowa SPZZOZ w Pionkach Lidia Skalska poinformowała że nie, wszystkich 
środków trwałych. Stwierdziła, że nie wiedziała iż będzie takie pytanie bo by amortyzację 
samego systemu wyodrębniła.  
 
Dyrektor Szpitala w Pionkach Sławomir Idzikowski poinformował, że jest to wartość 
projektu razy 20% tj. w granicach 200 tys. zł.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że pożyczka 500 tys. zł pozwoliła na opłacenie 
zobowiązań wymagalnych, ale tak naprawdę nie zmniejszyła straty. 
 
Główna księgowa SPZZOZ w Pionkach Lidia Skalska poinformowała że dotyczyć to 
będzie płynności finansowej zakładu, a nie wyniku. 
Następnie poinformowała, że koszty wynagrodzeń rzeczywiście są wysokie ale kadra szpitala 
to kadra której średnia wieku wynosi 54 lata. W sytuacji wdrożenia ustawy dot. regulacji 
wynagrodzeń  otrzymuje listę osób do nagród jubileuszowych w sierpniu i jest to kwota brutto 
87 tys. zł. W kolejnym miesiącu 27 tys. zł. Ponadto jest 20 osób gotowych do odejścia, są 
przygotowane odprawy emerytalne. Kadry brakuje, zatem są to też i pielęgniarki które de 
facto chcą żeby w szpitalu pracowały, bo jest to kadra wypracowana, sprawdzona i solidna.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że dużo pracowników pracuje na umowy zlecenie. 
 
Główna księgowa SPZZOZ w Pionkach Lidia Skalska poinformowała że tak i są to 
pielęgniarki z innych szpitali.  
 
Dyrektor Szpitala w Pionkach Sławomir Idzikowski poinformował, że nie są w stanie 
inaczej zabezpieczyć kadry, tym bardziej teraz kiedy rząd zapowiedział realizację tzw. 
minimalnych norm zatrudnienia w sektorze pielęgniarek i położnych.  Stwierdził, że jeśli te 
normy wejdą we wstępnie przewidzianym wskaźniku to zostanie nałożony na ZOZ-y 
obowiązek zatrudnienia ok. 50% pielęgniarek więcej.   
 
Radna Ewa Pasternak zapytała jak wygląda sprawa z realizacją rozporządzenia które mówi 
iż lekarze mają podpisywać zobowiązania tzw. „lojalki”, że będą pracować w jednym 
szpitalu.  
 
Dyrektor Szpitala w Pionkach Sławomir Idzikowski poinformował, że wszyscy lekarze, 
którzy są zatrudnieni u Pionkach w systemie całodobowym podpisali umowy lojalnościowe i 
nie są zatrudnieni w innych placówkach zdrowotnych, natomiast lekarze, którzy podpisali 
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umowy lojalnościowe w innych szpitalach w Pionkacj pracują w tylko w poradniach, gdzie 
zgodnie z rozporządzeniem mogą pracować. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Przy 6 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedłożone sprawozdanie  finansowe za I półrocze SPZZOZ w Pionkach 
 
 
Przystąpiono do realizacji 3 pktu porządku dziennego posiedzenia - zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na 2018 rok, na które przeznacza się, 
przyznane według algorytmu środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 
 
Wprowadzenia do tego punktu posiedzenia dokonał Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Radomiu Artur Jonczyk, który stwierdził, że projekt uchwał dotyczy 
pieniędzy, które otrzymaliśmy w czerwcu tego roku, 54 002 zł są skierowane do warsztatów 
terapii zajęciowej. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji przystąpiono do głosowania nad zaopiniowaniem projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie  określenia zadań na 2018 rok, na które przeznacza się, 
przyznane według algorytmu środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, który przyjęto jednogłośnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 4 pktu porządku dziennego posiedzenia - sprawy różne i wolne 
wnioski. 
 
Radny Waldemar Trelka zapytał czy Pani Dorota Kwietniewska Dyrektor Szpitala w Iłży 
została skazana prawomocnym wyrokiem. 
 
Pani Dorota  Kwietniewska Dyrektor Szpitala w Iłży odpowiedziała, że nie jest skazana 
prawomocnym wyrokiem 
 
Radny Wincenty Lipka zapytał czy i kiedy zostanie zakupione USG dla szpitala w Pionkach 
bo to, które jest jest już wypracowane i istnieje obawa, że podczas badań mogą występować 
błędy co może mieć fatalne skutki dla ludzi oraz jakie są perspektywy budowy dodatkowego 
budynku dla Szpitala w Pionkach przy ul. Harcerskiej, na jaki okres to jest planowane. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odpowiedział, że są zarezerwowane 2 miliony 
złotych na dokumentację i modernizację Szpitala w Pionkach, na najbliższej sesji zostaną 
pieniądze przesunięte aby Dyrektor szpitala mógł ogłaszać przetarg na dokumentację, na 
styczeń przyszłego roku dokumentacja powinna być gotowa i to daje możliwość aby ogłaszać 
przetarg na roboty budowlane. Jeśli chodzi o USG to Zarząd Powiatu zajął stanowisko, że ta 
propozycja zostanie rozpatrzona w budżecie na rok 2019 
 
Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenia Przewodniczący zamknął                             
38 posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej o godz. 14.45 
 
 Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Komisji 
 
Małgorzata Dróżdż                                                                     / - / Marian Wikło 


